

IN THE _____ COURT

Her Majesty the Queen

v.

Approved:

Judge

ORDER

(for release from custody on bail application)
(Section 515 C.C.)

D/M/Y

BEFORE _____:
(name)

WHEREAS the accused, _____ is charged that he/she
at or near _____, in the County of _____, Province of
Nova Scotia, on or about the _____ day of _____, A.D., 20____.
between

UPON hearing evidence upon a bail hearing and upon hearing both Crown and Defence, or upon both Crown and Defence consenting to the amount, terms and conditions of bail, the Court is satisfied that the accused be released from custody upon his/her complying with certain terms and conditions hereinafter set forth.

NOW UPON MOTION IT IS HEREBY ORDERED, that the accused be released upon his/her:

- entering into an undertaking with the following terms and conditions:
- entering a recognizance with the following terms and conditions:

THE TERMS AND CONDITIONS are as follows:

DATED at _____, Nova Scotia, on _____, 20 ____.

Clerk

Sa Majesté la Reine

C.

Approuvée :

Juge

ORDONNANCE

(libération sous caution)
(Article 515 c.c.)

J/M/A

DEVANT _____ :
(nom du Juge)

ATTENDU que le/la prévenu/e _____ est inculpé/e
d'avoir, à ou près de _____, dans le comté de _____,
province de Nouvelle-Écosse, le ou vers le _____ 20 ____.
entre

AYANT ENTENDU la preuve lors d'une demande de libération sous caution et ayant entendu le Procureur et la Défense, ou sur consentement du Procureur et la Défense relativement au montant, aux modalités et conditions énoncées ci-dessous.

SUR MOTION, J'ORDONNE PAR LES PRÉSENTES que le/la prévenu/e soit libéré/e dès qu'il/elle aura :

- remit une promesse comprenant les modalités et conditions suivantes :
- contracté un engagement comprenant les modalités et conditions suivantes :

LES MODALITÉS ET CONDITIONS SONT LES SUIVANTES :

FAIT à _____, en Nouvelle-Écosse, le
_____ 20 ____.

Greffier